
Z letnih konferenc ZRVS

Problem št. 1:
udeležba

Iz zapisnikov letnih skupščin krajevnih
organizacij ZRVS občine Ljubljana-Šiška je
razvidno, da se v poročilih in razpravah
niso omejile zgolj na svoje organizacijske
probleme, ampak na angažiranje članov v
vseh organizacijah.

Tako so v KO v Kosezah ugotovili, daje bila
zelo dobra aktivnost članstva v družbenopoli-
tičnem življenju v krajevni skupnosti, dobro
sodelovanje s šolo Veljko Vlahovič in delovno
organizacijo Agrostroj. Imeli so 14 sej, dva nji-
hova člana sta se udeležila 13. srečanja RVSJ
»Bratstvo in enotnost 83«, ki je bilo v Novem
Sadu.

Na konferenci KO Hinka Smrekarja so pod-
predsedniku tov. Piškurju podelili občinsko
priznanje za izredno požrtvovalno delo, orga-
nizaciji Rdečega križa pa 3000 din pomoči.
Njihovi člani so bili v občinski ekipi »PO
POTEH PARTIZANSKE JELOVICE« in v me-
dregijski strelski ekipi, ki je na Rekj osvojila
druao mesto. Dobro je njihovo sodelovanje z
OŠ Zvonka Runka, pomagajo tudi obramb-
nemu krožku ter pri organizaciji obrambnega
dne.

V KS Edvarda Kardelja so v razpravi med
arugim razpravljali tudi o strokovnih predava-
njiii, dočim so bila v KO Stanežiče — Medno
poudarjena vprašanja izvrševanja obveznosti,
o premajhni aktivnosti predsedstva kot neka-
terih komisij.

Ne glede na to, da so imeli 61-odstotno pri-
sotnost na predavanjih, pa oficirji v KO Ko-
mandant Stane III. ugotavljajo, da je udeležba
preskromna, vendar so vse naloge uspešno
izvajali. Zato je organizacija dobila priznanje
MK ZRVS Ljubljana. Tudi v KO Bratov Babnik
so med drugimi vprašanji razpravljali o pri-
sotnosti in udeležbi na predavanjih, ki je bila
premajhna. KO Smlednik ima dobro povezavo
in sodelovanje z drugimi organizacijami ter
prav dobro sodeluje z obrambnimi krožki OŠ
Simon Jenko in VZ Fran Milčinski.

Tudi v KO Vaše — Goričane so ugotovili
dobro sodelovanje članov v krajevni samou-
pravi in so vse usmeritve, sprejete na lanski
konferenci, uresničili. Posamezni člani KO
Preska so aktivno sodelovali tudi v drugih or-
ganizacijah, tako so ugotovili na letni konfe-
renci, vendar pa z delom niso povsem zado-
voljni, saj je bila udeležba na predavanjih slab-
ša, kot so pričakovali. Tudi komisije niso bile
posebno aktivrie. Zato si bodo v bodoče ak-
tivno prizadevali za dosledno izvajanje spreje-
tih sklepov.

Premalo pa so na konferencah govorili o
usmerjanju mladih v obrambno vojaške pokli-
ce, o sodelovanju s šolami, in kako bi še bolj
uspešno prispevali pri izvajanju programa
obrambnih krožkov v šolah.
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Prometna varnost v letu 1983
(rs) Prometne razmere na območju občine

Ljubljana-Šiška se v letu 1983 v primerjavi z
letom 1982 niso bistveno spremenile. Resda
je z dograditvijo severne obvoznice, ki sedaj
povezuje zahodno obvoznico in štajersko ma-
gistralo, Celovška cesta razbremenjena, kar
ugodno vpliva na varnost prometa na tem delu
Celovške in priključnih cest, vendar se je šte-
vilo prometnih nezgod le povečalo v primeri T
letom 1982 za 18,4%. V teh odstotkih so za-
jete prometne nezgode, ki so bile obravna-
vane kot kazniva dejanja in pa nezgode, v ka-
terih je bil poškodovan ali oškodovan samo
povzročitelj. Obravnavanih pa je bilo tudi 478
prometnih nezgod, katerih premoženjska
škoda ni presegala 20.000 din.

Posledica lanskoletnih prometnih nezgod je
bilo dvanajst mrtvih, 320 telesno poškodova-

nih inkarza 32.800.000 din materialne škode.
Kot vzroki prometnih nezgod se najčešče

pojavljajo neprilagojene hitrosti, izsiljevanje
prednosti v križiščih, vožnja pod vplivom alko-
hola, prečkanje vozišča izven zaznamovanih
prehodov za pešce ter izsiljevanje prednosti
pred pešci na zaznamovanih prehodih za
pešce.

Lahko rečemo, da so si za izboljšanje pro-
metnih razmer v naši občini, v sodelovanju s
svetom za preventivo in vzgojo v cestnem
prometu občine, aktivno prizadevali delavci
postaje in oddelkov milice Ljubljana-šiška, s
tem da so se vključevali v akcije, ki jih je orga-
niziral svet ali pa šolski prometni krožki, predv-
sem pa v akcijo »brezhibnd kolo«, tehnične
preglede koles, ali pa so sodelovali pri pro-
metnih krožkih osnovnih šol.

PISMO

Ali nam bodo res
zaprli trgovino?

Trgovina z osnovnimi živili ABC Po-
murka »Loka«, TOZD Maloprodaja v Med-
nem oskrbuje potrošnike vasi Medno, Sta-
nežiče, Vikrče, Golo brdo in je v krajevni
skupnosti nujno potrebna.

Žal trgovina nima urejenih sanitarij, zato
lahko sanitarna inšpekcija trgovino zapre.
Zgradbo, v kateri je trgovina, upravlja

»Staninvest«; le-ta je v letu 1981 pričel z
izdelavo sanitarij, toda dela še do danes ni
končal.

Krajevna skupnost se zaveda tega pro-
blema in je že večkrat zaprosila za do-
končno ureditev sanitarij, vendar ni dobila
od Staninvesta niti odgovora.

Ne glede na to, da trgovina trenutno ni
opremljena v skladu z zakonom o trgovi-
nah, pa nam podjetje »Loka« preti ukiniti
trgovino zaradi upravičenih pritožb proda-
jalk v trgovini, ki morajo prositi bližnje so-
sede za uporabo sanitarij.

Rafko Premože, Stanežiče

Kresnička
tudi za
odrasle
Nov predpis za večjo
varnost pešcev

V ponedeljek 20. februarja letos je
začel veljati predpis, po katerem morajo
ob zmanjšani vidljivosti in v temi od-
sevna telesa nositi tudi odrasli.

Republiški zakon o varnosti cestnega
prometa namreč v 49. členu določa, da
morajo vsi pešci ponoči oziroma ob
vsaki zmanjšani vidljivosti na cestah
izven naselij nositi ustrezno svetlobno
odsevno telo — KRENIČKO, ki vozniku
omogoča, da pešca vselej pravočasno
opazi in ustrezno ukrepa.

Nedvomno je nošenje kresničke med šo-
loobveznimi otroki prispevalo k zmanjšanju
števila poškodovanih med njimi. Tako se je
dosledno spoštovanje prometnih predpisov
in obvezno nošenje »ODSEVNIKOV«, ki jih
šolarji in tudi predšolski otroci s pridom upo-
rabljajo že dlje časa, obreslovalo. Število ne
le smrtnih žrtev, ampak tudi ostalih nezgod,
se je zmanjšalo kar za polovico...

Znano pa je, da pešci delajo še vedno iste
napake. Prečkajo ceste tam, kjer je to naj-
bolj nemogoče in nevarno, celo rdeča luč na
semaforu nima prave moči, da bi jih zausta-
vila. Semaforskooznačeni prehodi, ki sovsi
dobro označeni in tudi osvetljeni, pa podho-
di, ki jih kar težko uporabljamo, nam povedo,
da so to še vedno najšibkejša točka promet-
nih udeležencev.

Svet za preventivo in vzgojo v cestnem
prometu naše občine — Ljubljana Šiška je
že v eni izmed zadnjih številk Javne tribune
opozoril občane na izvajanje zakona čl. 49,
na dosledno spoštovanje prometnih predpi-
sov v zvezi z akcijo »Z ODSEVNIM OBE-
SKOM JE VARNEJE NA CESTI«. Na ce-
stah izven naselja bo treba nositi ustrezno
svetlobno odsevno telo — KRESNIČKO.

Le-te nam tovarna SATURNUS v že zna-
nih oblikah nudi v prodaji pri Slovenija avtu,
Trgoavtu, Agrotehniki in v Saturnosovih
prodajalnah v Ljubljani.

Pa še tole: delavci milice bodo v začet-
nem obdobju pešce brez teh obepkov le
opozarjali, in kot vedno, svetovali ter le v iz-
jemnih primerih kaznovali, kar pa seveda ne
bo praksa tudi v kasnejših obdobjih. Ne
bodo zahtevali, da bodo takoj vsi opremljeni
s KRESNIČKAMI, kajti vedo, da je za uve-
Ijavitev te prometne novosti potreben čas.
Seveda pa ni nujno, da pešci uporabljajo
zgolj SATURNUSOVO kresničko (ki je
sedaj pač najboljši odsevnik). Zakonu bi za-
dostovala tudi ročna svetilka ali kaj podob-
nega, skratka vse, kar lahko pripomore k
temu, da bomo pešci v temi na cesti bolj
varni.
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